

Title (en)
Ballast device of a railing

Title (de)
Ballastvorrichtung eines Geländers

Title (fr)
Dispositif de lestage d'un garde-corps

Publication
EP 2525019 A1 20121121 (FR)

Application
EP 12167907 A 20120514

Priority
FR 1154280 A 20110517

Abstract (en)
The device (1) has a housing for incorporating four receiving elements (2) e.g. bowl, where each receiving element defines a receiving volume for receiving a ballasting product e.g. gravel. The receiving elements are separated from one another by grooves (6a, 6b), which extend along two distinct directions. A supporting unit supports a ballasting slab or post of guardrails. The supporting unit comprises a central platform (10) from which four projections (100) are extended. The projections are formed in bottom parts of the grooves, and ensure spacing of the adjacent receiving elements. An independent claim is also included for an installation for ballasting a guardrail.

Abstract (fr)
Dispositif de lestage (1) d'un garde-corps, notamment pour toiture ou terrasse, comportant un boîtier intégrant : - au moins quatre organes de réception (2) délimitant chacun un volume de réception adapté pour recevoir une masse de lestage et séparés les uns des autres par des gorges (6a, 6b) qui s'étendent selon deux directions distinctes, et - des moyens de support d'une dalle de lestage ou d'un poteau de garde-corps, lesdits moyens de support comprenant une plateforme centrale (10) à partir de laquelle s'étendent de manière coplanaire au moins quatre prolongements (100) formant les fonds des encoches (6a, 6b) et espacant chacun deux organes de réception (2) adjacents.

IPC 8 full level
E04G 21/32 (2006.01)

CPC (source: EP)
E04F 11/1812 (2013.01); **E04G 21/3238** (2013.01)

Citation (applicant)
US 5145153 A 19920908 - GLYNN WILLIAM [US]

Citation (search report)
• [A] US 5145153 A 19920908 - GLYNN WILLIAM [US]
• [X] US 4647042 A 19870303 - BRUCE WILLIAM D [US]
• [X] US 2004056169 A1 20040325 - HARBAUGH KENNETH A [US]

Cited by
FR3041602A1; US2014054529A1; FR3005977A1; US9677299B2; GB2530478A; GB2530478B

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 2525019 A1 20121121; FR 2975416 A1 20121123; FR 2975416 B1 20160325

DOCDB simple family (application)
EP 12167907 A 20120514; FR 1154280 A 20110517